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Abstract (en)
The device has a cabin (1) to receive passengers, a guidance system, a cable traction system (3), where the guidance system is constituted of a
single central rail (2) on which roll wheels are arranged interdependent of the cabin. The cable traction system is placed on the cabin. The traction
system includes two cables that are placed on each side of the cabin. The cabin is hung in a fixed manner on the cable traction system. The cable is
arranged in a closed-loop, where the traction system presents covering zones.

Abstract (fr)
Le dispositif de transport selon l'invention comprend une cabine (1) pour recevoir des passagers, un système de guidage et un système de traction
par câble, il est caractérisé en ce que le système de guidage est constitué d'un rail (2) central unique sur lequel roule des roues (10) solidaires de la
cabine (1). Ainsi il n'y a plus de mur latéral pour soutenir le ou les rails (2) de guidage ce qui permet de limiter la largeur de la voie neutralisée par le
dispositif. Les roues (10) de la cabine (1) peuvent être situées latéralement de chaque coté du rail (2) central.
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